
Til alle medlemmer af Toftevang Vejlag. 
 
På grund af statslige påbud i marts for at hindre Corona-19 smitte måtte bestyrelsen 
aflyse den ordinære generalforsamling d. 24. marts i år. 
 
Bestyrelsen har nu besluttet, at der ikke bliver nogen generalforsamling i 2020. Det 
gør vi, fordi vi i den nuværende situation ikke finder det forsvarligt at samle mange 
medlemmer i det ret lille lokale vi har adgang til (menighedsrådssalen ved Husum 
Kirke). Hvis forholdene ændres til det positive i løbet af efteråret vil der kun være få 
måneder til den ordinære generalforsamling i 2021. 
 
Bestyrelsen vil handle med hensyn til udgifter inden for rammerne af det 
budgetforslag, der blev uddelt i forbindelse med indkaldelsen til generalforsamlingen 
i marts. Men vi forventer ingen større udgifter i resten af året, da de større udgifter i 
forbindelse med klimavejprojektet (beplantning, asfaltering) ikke kommer i år. 
HOFOR venter stadig på kommunens godkendelse af projektet. 
 
Til orientering kan vi fortælle, at der ikke er nyt om Bystævneparkprojektet. 
Bestyrelsen følger projektet nøje og har taget kontakt til vores advokat for hurtigt at 
kunne protestere mod de planlagte gennemkørsler for biler på de nuværende blinde 
vej, især Ærtebjergvej. 
 
Hvis der er medlemmer, der er utilfredse med aflysningen af generalforsamlingen i 
2020, så kan 15 medlemmer ifølge vores vedtægter kræve en ekstraordinær 
generalforsamling. Bestyrelsen vil naturligvis følge et sådant krav, hvis det er muligt 
under forsvarlige sundhedsforhold. 
 
På bestyrelsens vegne 
 
Finn Hansson (formand). 
 
Toftagervej d. 9. juni 2020. 


